
Zápisnica 

z komisie výstavby a životného prostredia konanej dňa 03.04.2023  

 

Prítomní:   

Beata Janatová  

Ján Žatko 

Rudolf Brídzik 

Ján Rábek 

Ivan Hirländer 

Pavol Kopačka 

Fridrich Pokorný 

Milan Miler 

 

 

Ospravedlnení:  

Marek Čechovič 

Peter Kolega 

Vladimír Kočvara 

 

Program:   
 

1. Komisia bola oboznámená s programom, hlasovanie o schválení programu: 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 6  0   0 

 
 

2. Prezentácia projektu Nová Devínska (Slnečný vrch II) 
 

Na základe pripomienok členov komisie výstavby a ŽP bol investičný zámer projektu Nová 

Devínska (Slnečný vrch II) prepracovaný tak, aby spĺňal regulatívy územia a aj základné 

pripomienky členov komisie na vzdialenosť od okolitej zástavby, percentuálny podiel zelene 

a výšku navrhovanej zástavby. Doplnenú PD komisii odprezentoval zástupca ITB 

Development a.s., Ing. arch. Tomáš Šebo, ktorý členom komisie a zúčastneným obyvateľom 

Devínskej Novej Vsi zodpovedal všetky otázky aj v súvislosti s napojením obytného súboru 

na IS, MHD a na sieť cyklotrás plánovaných v okolí. Predstavený bol aj zaujímavý 3D model 

budúcej zástavby. 
 

Uznesenie komisie k investičnému zámeru Nová Devínska (Slnečný vrch II):  

Komisia súhlasí s predloženou dokumentáciou pre investičný zámer výstavby obytného 

súboru Nová Devínska (Slnečný vrch II): 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 5  1   0 
 

3. Informácia o likvidácii premnoženého hmyzu, bzdochy lipovej, na verejných 

priestranstvách v Devínskej Novej Vsi 
 

Zástupkyňa miestneho úradu T. Ledényiová, informovala členov komisie, že premnožený 

hmyz bol do značnej miery zlikvidovaný povysávaním do papierových vreciek a ekologicky 

zničený. Likvidáciu hmyzu zabezpečila spoločnosť Denova. 
 

Záver: Členovia komisie vzali informáciu o likvidácii hmyzu na vedomie. 



 

4. Informácia o výzve RÚVZ na preventívnu jarnú celoplošnú deratizáciu 

Bratislavského kraja z dôvodu regulácie živočíšnych škodcov 
 

Členovia komisie boli informovaní, že miestny úrad zabezpečí vykonanie deratizácie na 

verejných priestranstvách a v budovách v správe MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

prostredníctvom firmy oprávnenej na výkon tejto služby v termíne 15.04. – 30.04.2023. 

Zároveň členovia komisie navrhli preveriť možnosť zabezpečiť v jesennom termíne 

deratizáciu aj pre rodinné domy. 
 

Záver: Členovia komisie vzali informáciu o celoplošnej deratizácii na vedomie. 

 
 

5. Rôzne 
 

- Diskusia o umiestnení smetných košov s funkciou hlasovania o rôznych spoločenských 

témach podľa množstva vhodených cigaretových nedopalkov. Smetné koše by boli 

inštalované na frekventované miesta v rámci Devínskej Novej Vsi. 

Uznesenie: Komisia odporúča umiestnenie takýchto košov, najprv skúšobne na vybrané 

frekventované miesto, až po odsúhlasení ich inštalácie spoločnosťou Denova, ktorá sa o 

smetné koše stará a čistí ich. 

 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 5  1   0 

 

V rámci diskusie boli členovia komisie informovaní: 

- Informácia o postupe a možnostiach získania pozemkov pre budovanie cyklotrás 

v Devínskej Novej Vsi - pani predsedkyňa komisie informovala o rokovaniach so ŽSR 

ohľadne prenájmu pozemkov pre tento účel pozdĺž železničnej trate. 

- Informácia o povoľovacom procese pre tzv. turbookružnú križovatku Eisnerova, pri 

v jazde do DNV. 

- Informácia o stanovisku mestskej časti k zmene územného plánu v oblasti Vukovarskej 

ulice z dôvodu zámeru výstavby bytových domov.  
 

Záver: Členovia komisie po krátkej diskusii vzali informácie na vedomie. 

 

Na záver predsedníčka komisie poďakovala všetkým členom komisie za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

Komisia ukončila zasadnutie a opustila priestor zasadačky na Vápencovej ul. o 19,00 hod. 

 

 

 

 

           

                            Mgr. Beata Janatová 

                              predsedníčka  KVDŽP 

 

 

Zápisnicu overil: F. Pokorný 

 

Zapísala:  T. Ledényiová 


